

刊登廣告熱線

2873 9888

傳真 2873 0009

電郵 advert@wenweipo.com

城市規劃條例(第131章) 規劃許可申請

依據《城市規劃條例》(下稱「條例」)第16(2D)條,以下附表所載根據條例第16(1)條提出的規劃申請,現於正常辦公時間內在下列地點供公眾查閱...

附表

Table with 4 columns: 申請編號, 地點, 申請用途, 就申請提出意見的期限. Contains multiple rows of planning application details.

城市規劃委員會

2017年7月11日

城市規劃條例(第131章) 規劃許可申請進一步資料的提交

依據《城市規劃條例》(下稱「條例」)第16(2D)(b)條,城市規劃委員會(下稱「委員會」)曾就以下附表所載根據條例第16(1)條提出的規劃申請,刊登報章通知...

個人資料的聲明

委員會就每份意見所收到的個人資料會交給委員會秘書及政府部門,以根據條例及相關的城市規劃委員會規劃指引的規定作以下用途:

附表

Table with 4 columns: 申請編號, 地點, 申請用途/發展, 就進一步資料提出意見的期限. Contains multiple rows of planning application details.

城市規劃委員會

2017年7月11日

申請酒牌續期公告 華苑茶餐廳

現特通告:王偉民其地址為九龍九龍城沙浦道43號1樓,現向酒牌局申請位於九龍土瓜灣馬坑涌道5B-5F及炮仗街55-65號中華商場地下6,7及8B號舖華苑茶餐廳的酒牌續期...

NOTICE ON APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE CHINA GARDEN RESTAURANT

Notice is hereby given that Wong Wai Man of 1/F., 43 Sa Po Road, Kowloon City, Kowloon is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of China Garden Restaurant situated at Shop Nos.6, 7 & 8B, G/F., Chung Hwa Plaza, 5B-5F Ma Hang Chung Road & 55-65 Pau Chung Street, Tokwawan, Kowloon.

申請酒牌續期公告 紅星餐廳

現特通告:李卓傑其地址為香港太古城恆天閣16樓A室,現向酒牌局申請位於香港北角健康邨第二期上層地下10號舖紅星餐廳的酒牌續期...

NOTICE ON APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE RED STAR RESTAURANT & PUB

Notice is hereby given that LEE Cheuk Kit of Flat A, 16/F., Heng Tien Mansion, TaiKoo Shing, Hong Kong is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of Red Star Restaurant & Pub situated at Shop No. 10, Upper Ground Floor, Healthy Village Phase II, North Point, Hong Kong.

申請酒牌續期公告 美利堅飯店有限公司

現特通告:叢月英其地址為香港北角寶馬山花園3座23樓B室,現向酒牌局申請位於香港灣仔駱克道20-22號地下及20-26號1樓美利堅飯店有限公司的酒牌續期...

NOTICE ON APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE AMERICAN RESTAURANT LTD.

Notice is hereby given that Chung Yuet Ying of 23/F, Flat B, Tower 3, Pacific Palisades, 1 Braemar Hill Road, North Point, Hong Kong is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of American Restaurant Ltd. situated at 20-22 (G/F), 20-26 (1/F), Lockhart Road, Wan-chai, Hong Kong.

申請酒牌續期公告 好酒好菜

現特通告:鍾志賢其地址為香港西灣山道佳景閣2樓F室,現向酒牌局申請位於香港中環干諾道中3號中國建設銀行大廈5樓大部份好酒好菜的酒牌續期...

NOTICE ON APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE HOWARD'S GOURMET

Notice is hereby given that Chung Chi Yin of Flat F, 22/F., Jadeview Court, 38 Hill Road, Western District, Hong Kong is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of HOWARD'S GOURMET situated at Major Portion 05/F., CCB Tower, No.3 Connaught Road Central, Hong Kong.

申請新酒牌公告 翁宴

現特通告:黃裕鈞其地址為九龍長沙灣怡閣苑怡泰閣1樓8室,現向酒牌局申請位於新界沙田馬鞍山烏溪沙路8號迎海薈地下3A號舖翁宴的新酒牌...

日期:2017年7月11日

酒牌廣告 申請新牌及續牌 熱線: 2873 9888 2831 1781 傳真: 2873 0009

刊登廣告熱線 28739888/ 28311781